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Riemer Rijpkema

Het nieuwe bestuur van CLC-VECTA bestaat uit 
Eline Deijs, directeur marketing and digital 
RAI, Richard Kluijtmans, commercieel direc-

teur Mansveld Expotech, Arno Wouters, sales director bij 
Hypsos en Erik-Jan Ginjaar, algemeen directeur van Pos-
tillion Hotels Nederland. “Deze vier mensen zijn afge-
lopen zomer aangetreden”, aldus CLC-VECTA directeur 
Riemer Rijpkema. “Het is best bijzonder dat een com-
pleet bestuur wordt vernieuwd. Alle vier hebben ze hun 
eigen talenten en specialiteit. Hiermee zijn ze een goede 
afspiegeling van de ledensamenstelling van onze vereni-
ging. Ze kijken alle vier vanuit een totaal andere invals-
hoek naar de branche van live communicatie.”

PLATFORM BIEDEN
En het nieuwe bestuur heeft er zin in. Voorzitter Erik-
Jan Ginjaar: “CLC-VECTA is een bijzondere branche-
vereniging. Waar elke vereniging moet vechten om het 
ledenaantal op peil te houden, lukt dat CLC-VECTA al 
jaren. Sterker nog; er sluiten zich steeds meer mensen 
bij onze vereniging aan. Onze doelgroep is breed en 
bestaat uit alle partijen die iets te maken hebben met 
live communicatie. Daarnaast ontwikkelt de branche an 
sich ook in een rap tempo. Des te belangrijker om onze 
leden een vereniging en platform te bieden dat echt toe-
gevoegde waarde biedt.”

RELEVANTE ONDERWERPEN
Komende 14 januari op de bijzondere algemene leden-
vergadering wordt nog een vijfde bestuurslid voorge-
dragen: Vivi de Regt, eigenaar van Het LAB. Tijdens 
deze ledenvergadering presenteert het bestuur ook de 
plannen voor de komende twee jaar. “We hebben met 
het bestuur afgesproken dat zij echt iets gaan opleve-
ren”, vertelt directeur Rijpkema. “Hiervoor hebben we 
sessies met leden gehouden om samen met hen de rele-
vantie van de vereniging scherp te krijgen. Hieruit zijn 
onderwerpen gedestilleerd die zij belangrijk vinden. 
Uiteindelijk zijn vier concrete projecten gekozen waar 
de nieuwe bestuursleden de schouders onder gaan 
zetten.”

SPEELVELD
Er moet dus veel gebeuren. Volgens voorzitter Ginjaar 
heeft het bestuur daar voornamelijk een faciliterende rol 
in. “Tijdens de bijzondere ledenvergadering op 14 janu-
ari presenteren we onze concrete plannen. Vier projec-
ten in twee jaar realiseren, dat is best ambitieus. Daarom 
doen we het ook zeker niet alleen. Sterker nog: wij als 
bestuur moeten zorgen dat er een speelveld ontstaat 
waar leden zich optimaal thuis voelen en zich kunnen 
manifesteren. Ik zie het als onze voornaamste taak dat 
de projecten dusdanig vorm krijgen dat ieder lid van 
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Er waait een frisse wind door CLC-VECTA, de 
branchevereniging voor bedrijven en professionals op het 
gebied van live communicatie. Met een compleet nieuw 
vierkoppig bestuur wil de branchevereniging meer dan ooit 
een stem voor de branche zijn en professionals ondersteunen 
in het verder professionaliseren van hun performance. 

Tekst Daphne Doemges-Engelen

“Onze leden 
maken de 
vereniging”

Nieuw bestuur CLC-VECTA: 

http://Meetingmagazine.nl
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onze vereniging zich bij minstens één project thuis 
voelt en betrokken wil zijn.”

LID VAN COMMUNITY
Over twee jaar zullen er dus vier concrete projecten 
zijn gerealiseerd? “Klopt: daar mag de vereniging ons 
op aanspreken en afrekenen”, zegt Ginjaar. “Tijdens 
de presentatie van de projecten krijgen leden een dui-
delijk beeld van waar we naartoe willen en waarom 
het relevant is om lid te zijn van onze community. We 
betrekken de leden daarom ook nauw bij de uitvoe-
ring van de plannen. Betrokkenheid bij de vereniging 
is het sleutelwoord. Als bestuur hopen we dat leden 
een project zo relevant en interessant vinden, dat ze 
zich er graag voor willen inzetten.” 

ACTIEVE ACHTERBAN
CLC-VECTA directeur Rijpkema heeft daar alle 
vertrouwen in. “We hebben een erg actieve achter-

ban. Het aantal aanmeldingen voor bijeenkomsten is 
altijd hoog, en voor de bijzondere ledenvergadering 
in januari heel hoog. Er heerst een grote mate van 
betrokkenheid bij onze vereniging. Dat gevoel willen 
we belonen door voor deze professionals nog meer toe 
te voegen als branchevereniging.” Volgens Rijpkema 
fungeert het nieuwe bestuur als een energieversneller. 
“Iedereen is complementair aan elkaar. Er is chemie 
onderling, wat ervoor zorgt dat iedereen kan doen 
waar hij of zij voor is benoemd. Alleen als het bestuur 
goed samenwerkt, kunnen we een stap verder zetten.”

STEM VOOR BRANCHE
CLC-VECTA organiseert twee algemene ledenvergade-
ringen per jaar. Voor het bestuur zijn dat dé momen-
ten waarop geëvalueerd wordt. Ginjaar: “Uiteindelijk 
wordt een bestuur benoemd door leden. De leden zijn 
het hoofdorgaan, het bepalend orgaan van de ver-
eniging. Er is dus druk: we moeten presteren. Dat is 
goed. Die druk maakt ook dat je wilt en kunt preste-
ren. Leden willen ook wat zien in deze veranderende 
tijd. De mensen maken de vereniging. Maar je moet 
kiezen en temporiseren wat je aanreikt als bestuur. Uit 
enthousiasme zijn er veel zaken die je kunt oppak-
ken om leden meer kennis, energie en inspiratie te 
geven. Maar uiteindelijk kijkt de buitenwereld ook 
naar resultaten. We verwachten na twee jaar dat er nog 
meer zaken nadrukkelijker vanuit de leden worden 
opgepakt. Wat ik als onze ambitie zie? Wij willen echt 
een stem voor onze branche zijn.”

Over CLC-VECTA

CLC-VECTA is de branchevereniging voor bedrij-

ven en professionals betrokken bij het organiseren, 

accommoderen en faciliteren van beurzen, 

congressen & vergaderingen, evenementen & 

incentives en entertainment. 

Meer weten? Kijk op: www.clcvecta.nl 
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